
  

  

Møde Bestyrelsesmøde 

Dato Tid Sted 

06.06.23 17:00-20:00 Børnehaven 

Ansvarlig Referent 

 
Jannie Brasen 
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Agenda  
1. Bestyrelsen  
2. Nyt fra ledelsen 
3. Gennemgang af økonomi 
4. Årshjul 
5. Evt.  

Ansvarlig 

1. BESTYRELSEN 

Gruppebilleder, har vi indhentet tilbud?  

Der er indhentet 2 tilbud. Det ene er lokalt (børnefoto), og 

der tages kun gruppebilleder. 60 kr pr gruppebillede og evt 

en lørdag, hvor man som forældre kan komme ud og få taget 

portrætbilleder. Det andet er fra Solrød foto, det koster 85 kr 

for gruppebillede i 15x20. De kommer ikke ud efterfølgende, 

men kan få rabat, hvis man kommer forbi dem. 

Der afventes et tilbud fra et tredje. 

Der snakkes om, at det første tilbud vil være en god ide, og at 

det er blevet efterspurgt. Der tales om, at der skal tages et 

komplet billede af hele børnehaven, og et af hver stue. 

Børnefoto har ikke fået de bedste anmeldelser og der er 

erfaring med grynede billeder. Fie tjekker op på tredje tilbud. 
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Aktivitetsudvalg, har vi nogle på krogen?  

Der er ikke kommet flere til – Jannie forsøger at lave et 

opslag til hoveddøren. Cem melder sig til særligt til 

sommerfesten. 

Det har tradition for at være start september på en fredag 

efter arbejde evt med start lidt tidligere så det ikke slutter 

for sent. 

Ane, Cem og Fie arbejder videre på en sommerfest… 

 

 

 

2. NYT FRA LEDELSEN 

 

Etablering af vuggestue 

Der er ikke opbakning fra kommunen – slet ikke når den nye 

superinstitution kommer til vinter, hvor der skal fyldes 

mange børn i! 

 

Bemanding i huset/minimumsnormering 

Der har været tvivl fra nogle forældre, om hvorvidt vi er nok 

hænder. Jannie forsikrer at vi er nok jf. vores normering, og 

gør også opmærksom på, at en normering ikke bare er en 

normering, men at der er mange tal, der skal beregnes! 

Men vi tager det også til os ifht at skabe refleksion og se på, 

om hvorvidt at vi skal ændre på noget eller være obs på 

andre ting…. 

Der er snak blandt bestyrelsen, hvad dette evt kalder på – 

det kalder bl.a på en kommunikation! Der snakkes om, at 

man evt skal være særligt obs på, at de fleste der kommer 

her, kommer fra dagpleje, og både børn og forældre er vant 

til noget helt andet. – Særligt når man kommer i en 

Spiregruppe, som ikke er en vuggestue, men en overbygning 

til børnehaven. Vi har allerede en velkomstfolder i tankerne, 

og evt også en på engelsk, da vi modtager nogle og måske 

kommende familier, der ikke taler dansk. 

Der forslåes forældrekaffe – hvor man lige kan snakke over 

kaffen og der kan skabes lidt relations arbejde mellem 

forældre og personale, og hvor der mere naturligt kan 

snakkes om diverse. – Jannie ser nærmere på dette. 

Det er vigtigt for alle i bestyrelsen, at der er en åben dialog 

omkring hvordan tingene hænger sammen – der er fra 

ledelsen italesat vilkår, som bliver mere stramme for 

dagstilbudene (alle steder – minimumsnormering og 

besparelser fra regeringen kan og vil aldrig gå hånd i hånd!) - 

Så man skal evt højere op, såfremt at der virkelig kan blive 

gjort noget ved det. 

 

Ane/Fie 
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AMR/AMO 

Der er oprettet ny AMO gruppe (arbejdsmiljøorganisation), 

denne består af Kristina, Carina og Jannie. Carina og Jannie 

har lige været på AMR kursus, og der er i slut marts lavet 

elektronisk APV – alt bliver sat i handleplan og taget op på 

APV punktet i bestyrelses-årshjulet.  

 

Nye datoer for møder (onsdage) 

Onsdag d.6/9-23 + onsdag d.8/11-2023 

Der sendes ny mødeliste ud 

 

3. ØKONOMI 

Status for resten af 2023 

Der har været fokus på personalet det første halve år – 

trivsel og vikardækning for diverse personalefravær. Derfor 

er det sidste halvår af 2023 stramt og uden de store 

fornyelser. Der stræbes også efter at bruge så få vikartimer 

som muligt!  

 

Der tales også om lukkedage og generel økonomi, at der 

tales om i Børneudvalget om igen at ændre på vilkår for 

åbningstider og lukkedage, således at man ikke møder 13 

lukkedage på et år igen. Der tales ind i at undersøge, om 

hvorvidt vi har nogle andre muligheder som selvejende!  

 

4. Årshjul 

Gennemgang af årshjul 

Jannie har udarbejdet et årshjul for opgaverne i bestyrelse. 

Alle har fået et kopi, og det er hængt op i indgangen, således 

at øvrige forældre også kan følge med i arbejdet. Alle skal 

være obs på eget punkt, der forberedes til den respektive 

dato. 

 

5. Pkt. Juni – Drift 

Vi har lige haft forældrearbejdsdag , hvor der blev 

gennemgået og opgraderet en masse af de ydre fysiske 

rammer. Dertil er samarbejdet med Vej, park og byrum 

(kommunen), der overtager ejendomsservice efter MTM. 

 

6. EVT. 

Evaluering af forældrearbejdsdag 

Passende tidsrum og tidsrummet ligeså. Dejligt at der var en 

struktur på de opgaver, der skulle udføres. Jannie fortæller at 

hun var dybt imponeret over opbakning og engagement fra 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 



  

forældre.  Evt. kigge på lidt frugt, kage el.lign. Som personale 

var det super fedt at møde ind til.  

 

Biblioteksvæg  

Jannie har taget kontakt til biblioteket med henblik på, at få 

lavet en bibliotekstvæg, som den der er kommet ved Revlen. 

Væggen skal understøtte vores ”bogglade” samarbejde, men 

også fungere som en reklamesølje for biblioteket og ikke 

mindst os, så flere børnefamilier kommer forbi, og ser vores 

skønne sted. Væggen skal formentligt være ude på vores 

hegn, og vil have billeder af børnebøger samt q-koder til 

lydbøger mm. Jannie har møde med biblioteket til august. 

 

Der tages billeder af bestyrelsen 

Tavlen ved indgangen skal opdateres, og der skal derfor 

tages billeder af alle        

  

 

Næste bestyrelsesmøde  

6/9 17:00-20:00  Lyngens Børnehave  
(HUSK tilmelding til Jannie via AULA) 

 

Opfølgningspunkter  

Emne Ansvarligt  Kort beskrivelse 

   

 


